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KS ·~o 111aj '..W'24. ärende /4: Kul turmiljöprogra111111et 

Bakgmnrl 

I :::>. 

\lärk väl: det är i11 te tack vare de styrande i VaxJ1o l111 , e ller på g rund av kornm11nf'ö rva ltningen. 
e ller på ini tiati v från stadens komm1indirektör, som Vaxholn1 1111 f'år ell k1dlurmiljöprogram. 
del första och enda sedan Vaxh olm blev e n egen konir11u11 fö r fyrtio år sedan. 

\ ej. initiat ivet till programmet är e11 motion i f11llm äktige frå11 Lars -\rb Zackrisson, i dag 
I .ivboje n Vaxholmsde mokraternas ordfö rande, då så ka llad vilde. \ .i 11nders1ryker dell a fak t11m 
efte rsom det visar på det oin tresse för kul1nrmiljövärde11 som länge präglat Vaxholms olika 
styren, både när dessa leddes av socialdemokrater, pn slo rkommunens tid , och nu, när det 
sedan fl e ra decennier är \Loderatc rna sorn dornincrar. Tyvärr genomsyras ockst, före liggande 
program av en hållni ng som vi kan kalla ·'n1ini111al is1isk·· . All tså au göra så lit e s0111 möjligt. I 
program met sa knas således Lv i11ga nde regler, vilket si rider mot motionens krav på all skyddet 
fö r kultu r111 iljöviirdena ska stärkas yllerligare i den n_va översiktspla nen i förhållande till 1111 

gälland e översikt splan. 

\l e n Zackrissons motion skulle aldrig ha bifa llit s som en av 111ycket la rno lioner från 
oppositi one n so rn någons in bi fa llits i Vax holm - om de n i11te I ro ts 11 111 vu11nil stöd . framfö r allt 
just av moderater . .\ 11 behöver ni steppa upp ige11! Vaxholms stad s ku ltu rmiljö e11 omistli g 
1nc n ändlig resurs. precis som grönska11 och skärgårdens berghä llar i dagen . 

Brister i k11/111,mi(jöpmgmmmet 

Det räcker att kas ta en hastig blick på de kulturr11iljöprogra m som vå ra likaså 111odera tsl_vrcla 
grannkomm uner har tagit fr·arn allde les 11yli gen Lidingö och Dande ryd för au insr all den 
mi11i1ninivä som \'axl10lms ko m1111111 lagt sig på lämnar 111ycket i öv rigt all önska. Det gäller 
inte 111i11 s1 den slutna process som \'axholm har vall. till skill1iacl f'rån de generöst 
i11kl11dera11Cle och 111yckct rn<' r de111ok rali ska som erbjudits både Lidi1 1gö- oc h Danderydsbor. 

l ·1Övl· r dPnna påf'allandc- svaglwl när del gäller n1e1oden. finns här e ndast 11lr_vn11nc att peka 111 
fem pri nci piel la bris I er i föreliggande progra111 : 

1. S0111 nlf'dfi11a11si~iren Länsst.rre lse på pekar sakn,1s tyd liga beskrivni ngar 0111 alt 
bPvarande i11tresscna c1dig1 kap 4 i milj öbalken gå r fö re 1illgä 11glighe1s in trcsse11a i 
miljöbalkens kap ·1. Detta 111ås tc åtgä rdas . 

2 . O111is1liga k\a rle r od1 byggnader var tyd li gare 11lpckadc och skyddade i den beva ra11dc pla11 
so111 an togs i f"ull111 äktige 1980. llä r, id lag liar skydclcl för ku l111n11i ljö11 snararc- fö rsvaga ts ä11 
sli:irkl s i del 11_va progra111111el. Byggnader och 0111rådc-n måste också hiir pc-kas 111. bcskri n1s 
oc h sk_vd das från exp loalcring och 1Örl ~il11i11g. Priislg,'i rde n. 111erl s i11 t_vpiska 18no-
1als1ri:iclgårcl 11101 galan . ~ir e n sådan fa stighet so111 särskilt måste 11än1nas i rcso11c111a11gc1 
0111 kyrkans miljöe r på sidan fo och få c- 11 slarkl skydd. 

\ 'axlio l111 s bio e11 a1111 a11 byggnad son1 är n1ycke1 angc- lägen all skydd a 11 icd l_nlliga 
1öreskrif'ter i kultun11iljöprogra111nw1. \orrl1an111e11 är ell hell område s0111 bcl 1ö,·er slarkl 
skydd . gärna i form av l'II k,d1111wserva1. F:t1 slarkl sk_vdd b<'hÖvs ocks[1 för l1<' la 
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Cro11udden. Rådhuset, det ga ml a skolhuset på S kolgata11 , sa 111t kvarteren .\lars, .\ latrosen. 
l:lepslagare 11 , I .otsen. r yrverkare11 , 17iskeläget, Fiskare11 , Terra \ova, Triidgårdsnrästa re ,1 
och också Lägret ja, i princip hela den historiska stad skärnan inom riksi11 tresset på 
\ 'axö11 måste få det starkare skydd som de11 bifa llna motionen föreskriver. 

1. En a11 11an allvarlig brist i program111et är alt tidstypiska områden av l1ög kvali te frå,, 1960-
talet, som Kulan. Petersberg och kvarteret Ceres. med Andreaskyrkan i spetsen en 
fastighet som kommunen omgående borde förvärva och fö rhindra att den i'ort säu er att 
fö rfa lla hell saknar skydd i det nya kulturmiljöprogramrnet. Denna brist måste åtgärdas. 

'i- Aven trädgå rdar utgör som sagt vi ktiga del ar i en kulturhistoriskt vä rdefu ll miljö. I 
progTamrnet sägs lit e vagt och till int et fö rpliktigande a tt nran bör "tä nka på·· att uppv11x11n 
äldre träd. buska r och annan växtlighet tillsammans rned staket. murar rned mera är viktiga 
fö r lie ll1e tsrni ljön . .\l en det rkicker fö rstås in te att "tänka''! Övergripa11de bestämmelser om 
111ark lov för att fä lla träd måste införas där deta ljplanerna på \ 'axö11 i dag saknar sådana. 
Den lri storiska mure n i V~isterharnnen måste också skyddas och vi vet i dag alt det är 
l'idl t nröjligt re nt tekniskt; de stora beto 11gprofil erna skulle ki 1n11a sättas ned bakom muren. 
E11 väl vässad trädplan behöver också tas franr för all skydda de11 al ltmer ut gles:=idc 
väx liglieten i vå r stad . 13ara ,rnde r det se naste år har e tt sto rt a11ta l fu ll vuxna och friska 
träd fä llts he lt i 011öda11 och ofta dcssutonr på ett o lovligt si1 lt. 

~- S ist, me 11 i11 te 111i11st: Ave11 bergl,ä llar i dage11 måste viirnas. genom <' Il generel lt fö rb,,d 
nrot spr~ing·ningar. Topogr::11111 måste respekteras vid exploateringa r ocli nybyggen i 
Vaxholm. Det räcker in Le rncd de vaga påståe11den sonr finrr s i progranrrnet onr att 
kl ippliä llar och be rg i dagen utgör ··vikt iga karaktii rsdrag i så gott som alla komm11ndc lar". 
S kyddas inte dessa be rghällar, riskerar de ritt g,1 onr i11 tel. Vi ser det ske mitt fram fö r våra 
ögon. på \orrberget, på lstcrbe rge l på H.esa rö. vid Bortsprängda to1n tc11 lii ngs 
Frcdriksstrand oclr på Rindö. 

Yrkande: I första hand: att kullurmiljöprogr:1n11net :herremitteras och komplette ras enligt 
O\'an. I andra hand: all följandt' ko mplettering·ar införs: 

a En tydlig· och lwgriplig skrivn ing införs enligt ovan om all bevarandeintressen enligt 
swnsk lag· gå,· före 1illg·ii ng lighets in1ressen. 

b ·\u om istliga bygg11ader som \ ·axholms priistg:°ird , kvart.er och miljöer som .\orrhamnen 
och Cronudden med flera pekas ut enligt O\'a n oeh förses med tydliga och skarpa 
s kyddsföreskri ft('r. 

c All 1960- lalsområdena Kulan, Pctersberg· och krnrll·n'I Ceres peknr ut o<'h förses nH'd 
tyd liga skyddsföreskrifter. 

d ·\It p:'\bud orn ell genere llt förhud mol spriingni nga r i \ 'axho l111s ko111111un in förs i 
programme t och all <·11 di·taljerad trädplan tas fram . 

\ 'axlio lin -~9 maj 2021 

Ca tarina Ba ldo Zagaclo 11 
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Waxholmspartiet • 

KS 2024-05-30 

Återremiss ärende 21 nämnd initiativ volymanpassning i förskola och 
grundskola läsår 2024/2025 

Inledning och bakgrund 
När en fråga diskuteras och beslutas i olika nämnder eller instanser inom kommunen, är det 
viktigt att beakta att olika nämnder har olika perspektiv, ansvarsområden och prioriteringar. 
Kommunstyrelsen som har ett övergripande ansvar för kommunens förvaltning, ansvarar för 
helheten och frågor bör därför belysas utifrån olika perspektiv. 

Waxholmspartiet lyfte ett nämndinitiativ i kommunstyrelsen angående volymjusteringar i 
skolan. Svaret som har lämnats tillför inget nytt jämfört med det svar som gavs till Barn- och 
utbildningsnämndens möte 2024-05-20 under rubriken Information om volymanpassning i 
förskola och grundskola läsåret 24/25. WP anser att frågan om volymjusteringar av förskola 
och skola i kommunstyrelsen ska ses i det breda sammanhanget då det berör hela 
kommunen och därmed belysas utifrån fler perspektiv. 

Förslag till beslut 
Utifrån ovan anser WP att nämnd initiativet ej är besvarat utifrån kommunstyrelsens ansvar 
och mandat och därför yrkar WP på en återremiss för att få nämndinitiativet besvarat med 
följande kompletterande underlag: 

• Ekonomisk analys: En översiktlig ekonomisk analys som visar nuvarande kostnader, 
intäkter och budgeterat underskott eller överskott inom skolverksamheten 
övergripande och nedbrutet per rektorsområde. Det är viktigt att förstå den 
ekonomiska situationen för att kunna identifiera eventuella behov för nedskärningar. 

• Verksamhetsanalyser: Detaljerade analyser av skolverksamheten, inklusive 
resursanvändning, personalkostnader, barngruppsstorlekar, resultat och behov inom 
hela verksamhetsområdet samt varje rektorsområde. Detta kan bidra till att identifiera 
var nedskärningar kan göras med minsta möjliga påverkan på kvaliteten och 
klasstorlek. 

• Konsekvensanalys: En analys av de potentiella konsekvenserna av nedskärningar för 
elever, lärare, föräldrar och övrig personal. Det är viktigt att bedöma och förutse 
effekterna av nedskärningar för att kunna fatta välgrundade beslut. 

• Juridisk analys: En juridisk genomgång av eventuella konsekvenser och krav enligt 
lagstiftning och avtal vid nedskärningar inom verksamhetsområdet skola. Det är 
viktigt att säkerställa att besluten inte bryter mot lagar eller kollektivavtal. 

• Kommunikationsplan: En kopia på kommunikationsplanen för hur nedskärningar 
skulle kommuniceras internt och externt för att minimera oro och missförstånd. En 
effektiv kommunikation är avgörande för att hantera konsekvenserna av 
nedskärningarna på ett konstruktivt sätt. 



• Lokalförsörjningsplanen KS behöver få ta del av lokalförsörjningsplanen som 
beslutades i BUN 2023-12-04 men med uppdaterade siffror för läsåret 2024/2025. 
WP har nedan sammanställt underlaget utifrån den beslutade lokalförsörjningsplanen, 
antalet elever inskrivna utifrån sammanställning via mail från utbi ldningsförvaltnings 
chefen 28 maj 2024. Utifrån denna sammanställning så överensstämmer ej siffrorna 
med den angivna överkapaciteten i egen regi från förvaltningen. Det är viktigt att de 
siffror på antal elever är korrekta för att säkerhetsställa att de beslut som KS tar är väl 
avvägda och att de främjar långsiktig hållbarhet. 

Lokalförsörjningsplan 2023-12-04 BUN 

Utbildningsförvalt ningens kapacitet kommunal grundskola 

Tabell 5: Kapacitet Vaxholms egen regi 

Skola Kapacitet Prognos 2024 Över/under 
Vaxö skola 324 207 117 
Rindö skola 105 85 20 
Resarö skola 483 391 92 
Söderfjärdsskolan 350 286 64 
Kronä ngsskola n 500 464 36 
Total 1762 1433 329 
överkapacitet i % 19% 

• Överkapacitet i grundskolor är idog en effekt av relativt små klasstorlekar där befintliga antal 

hemklossrum anvands. 

Laka/försörjning enligt Waxholmspartiets uträkning 

Skola Kapacitet Kap. enl. Antal Antal Överkap. Overkap. 
se ovan skolans elever elever enl. WP enl. 

hemsida 2023/2024 2024/2025 utb.förv. 
Vaxö skola 324 245 216 208 (-8) 37 117 
Rindö skola 105 100 79 90 (+11) 10 20 
Resarö skola 483 440 390 401 (+1 1) 39 92 
Söderfjärdsskolan 350 330 297 276 (-21) 54 64 
Kronängsskolan 500 500 463 469 (+6) 31 36 
Totalt 1762 1615 1445 1444 (-1) 171 329 
Överkapacitet i % 11 % 19% 

Waxholmspartiet 

Anna-Lena Norden 
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Punkt 22 utbetalning extra medel grundskolor. 

Förslag till beslut 

• Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna ett överdrag av 
tilldelad ram för att omedelbart pausa verkställigheten av nedskärningar i grundskolan 
under hela 2024 samt att varsel och uppsägningar av personal i grundskolan dras 
tillbaka och att omplacerad skolpersonal erbjuds att återgå till skolverksamheten 
• Finansiering av beslut görs utifrån det beräknade överskott som kommunen väntas 
göra under 2024 
• Att BUN får i uppdrag att se över mål och indikatorer för Vaxholms skolor för att 
bibehålla hög kvalite och goda skolresultat och hur ett minskat barnantal i verksamheter 
ska mötas på ett kontrollerat och politiskt genomtänkt sätt utan stora barnklasser och 
lägre lärartäthet. BUN bör kunna påvisa att planen är brett politiskt förankrad för att 
kunna gälla över tid. 
• Att återkomma vilket grund belopp som behövs för ovanstående 
• Att återkomma med en översyn av reglemente tör tilläggsbelopp och verksamhetsstöd 

Waxholmspartiet, Centerpartiet och Livbojen Vaxholms demokraterna. 
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KS 3o maj 20?.fi, ii rcndc 26: Lokalförsö1j ningsplai1 ?.o?.5 :1.040 
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Del är lllCd hiipnad vi i Livbojen Vaxholmsdcmokraterna tar del av lokalf'i>1·sö1j ni11gsplanen 
med skrivningar so111 l'orlfara11de inte har uppdaterals med de beslut om Borg111ästargården 
som togs i ko111munstyrelscn fo r med än ell i\r sen. 

Ja, for redan i mars 2023 beslöts so111 beka111 i denna försa mling all ge stadsbyggnads
f<)rval111inge11 i uppdrag all utreda hur Borg111äs targårde11 kan f'orlsätla all användas som 
särskilL boende i den vackra, lugna och tysta miljön i närhetcn av vallcntomsskogcn. 

Ingen sådan utredning har dock prcsent erals hi11ills. Andå läser vi nu återigen samma 
formuleringar son1 räuades i kommunstyrelsen för fjo1ton månader sedan: Nuvamnde 
hedömning är /Jorgmästrugrirden sak11ar kva!itNer.för all driva ä11damril.1·p11/ig verksam!wt or/1 dä,jör 
kommer all to111.1·tä//a:,jö1;1·t. 11111' ä r del n1öj ligt? Var har della nya beslul fat tals Öv<'I' hll\ udcl 
och bakom 1)'ggen på ko111muns1yrclse11i1 

I underlaget till det nya Si\ 130-t på NorrbergeL på dagordningen till deua sa11n11an1räde, 
närmare beslämt på sidan 3 under pu11kl 1fi. 1., läser vi rnyckel rikli gt: "Övriga 11lred11i11gar 
avseende m1jligheterpå IJ01gmästr11grird('f1, /,andstingstomten och deta(;iJlan}Ör Storä11g Viistm 
ligger 11ta11fijr projektet och utreds i en pamlle/1 prot<'SS pri fijrva!t11i11ge11. • 

J lär står alltså ord 11101 o rd i en 111ycke1 "i-ting" fråga för Vaxholms invånare, pii etl och sam111a 
san1111ai11rädc i Vaxholms konununslyrclse. Så slarviga får underlagen fakliskL inle vara. An 
1ue1· häpnadsväckande är alt denna kland ervärda hantering inte har rällals till , då vi i Livbojen 
Vaxholmsdemokralerna - f'örgiives påpekade försumligheten nyligen i socialnämnden. 

Kommunledning behöver omgående skärpa sin til lsyn, sii all alla heslutsu11derlag är korrekta. 
I annat fa ll kan vi här i ko111munstyrclsen inle falla väl infom1cradc l,esluL på våra väljan's 
uppdag. 

Yrkandl': Livbojen Vaxholmsdemokralerna yrkt1 r att Lokalforsii1j11i11gspla11 2025- 2040 
återremitteras rör all räuas el\er redan tagna beslut i ii rcndet 2023 i Vaxholms 
kom munstyre lse. 

Vaxhol111 27 111~j 

C:atarina Baldo Zagadou 
u , o ui \IA.KHu r owmKr rnHA 
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KS '3n 111:ij: Ku11111111115tyrclse 11 belrö, cr f:'\ crr ekono111isk rapport från kaj projekt et 

Så gott som alla byggproje kt har so111 bekant en stark lc11de 11s att bli dyrare och rn_vckf' t dyrare 
ii11 bcr~iknal. Det gii llcr in te 111i11st ombyggnader ocl1 rc 11overi11gar. dä r n1yc ket som i f'örväg är 
okänt kan dyka upp under lra11cl. I kaj projekt et lrar ,,i redan sett del lrä11da nyligerr , d;"1 
u11dcn ·att ensmii l11 i ngar lrade to lkats f'e l och icke tid ig,11·c planerade i 11satsN 11u gjort att 
projekt ets tidsra1n 1-vingats gö ras orn. 

Hög tid alltså au redovisa det c kono111iska utf'alle t hiu.ills. f'ör både de bit e rade ocl1 icke 
ckbil craclc kostrrader. 

För övri gt be l1övcr \ 'ax lrolrn 111c r oclr stö rre öppenl1 C' t i11lc 111insl i ko1111nu11stn·clsen krin g 
. a111tli ga pågåerrde bcslut sproeC'ssr·r kri11g plane r ocli projekt. 

Yrkande: Livholje11 \ ·axhol111sdf'mokratcrna ·' rkar all utfalle t hiuills för samtliga kostnader 
som rör kajprojcktet dC'bitPrad<' och ic ke debite rade ska redovisas p:°1 KS -sa111111a11Lriidct 
ckn 30 maj. 

\ 'ax l1o lrn ?.1 111aj 202~. 

C,i tarina lla ldo 1/.agado tr 
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KS ·30 rnaj : KPFll Ko1111111111<da Pe11sio11i-irsrådet oc h ko1111111111ala f1111k1i o11s11cdsallas IUd 
n1åsLe uppgTaderas till ren 1iss i11sl :111s i ii ldrerrågor 

Drygt var Gärd e \ i1 ljare i \ 'ax holnr iir e n pensio 11 ~i r som också betalar konrrnunalskall. \11då 
sakna r pe11 io11ärsföre11inga nra i vå r stad. sonr tillsa nmians I rar över tusen 111ed le111111ar. i1 1s_v11 i 
och rnöjlighelcr alt på\·crka beslut so111 rör äldrf' i\ axho l111. Del är i11le ri111ligt. 

·\lt KJ>FH i11 te fungerar opt i111a ll , det \ itt11ar de n skrivelse 0111 so111 o rdförand e i \ 'axhol111s 
största pe11sion~irsfö re11i11g, SPF, skickade till \licha1'I Baumg·arte11. ord fö rande i rådet. redan i 
seplN nber fö rra åre t. S kri velse n liis tes upp :n e11 cl\' vf1 ra ledamöter i social11 ä11111de11 i vintras. 
men har fortfarande inlf' bf'svara ts. \u har det gått :'.\tta må11adf' r så 11u lyfter\ i i Lid)oje11 
\ 'axho lnrsdc 111okraterna pe nsio 11iircrr1as bcriittigade kra\· hi r i ko111111u1 1styrclse11 . 

I si11 s kri\·e lsc påpf'ka r S PF:s o rd röra11de a tt dc 11 i11fo rmatio 11 s0111 ges i KPFH in te håller 111å ttct. 
l11l c e ns när det gäll f' r det planerade si:i rskild a boendet på \ o rrberget har pe 11sio 11ärerna ff1 tt 
delt r, i något som helst sa111råd. Och in lo 1matio 11 som rör iildrc pf1 ko111111u11e11s l1e 111sida i:i r sdr 
all hit ta. anser S l'F. 

Föreningens ordför:-111de krä\·f' r 1111 all KPFR. uppgradf'ras til l <' n regelrät t rf' 111iss i11stans i 
äldrc f"r:1gor. och att den na ska \·ara di re kt u11d f' rstii lld presidiet i kom1111111f'ul lmäk1i gf'. H{1det s 
möter, bör protokollfö ras och j11:,l1·ras m· pensio 11i:irsföre11i11ga rrra sj ~i h-a. 

Lid)oje 11 \ '~exholrnsdcrnokratr rna stödjer S l'F:s kra\·. DPt liggn i a llas intresse all på a lla siil l 
11101verka de t dc111okrali1111dcrskott som prägl:=ir st1 111å11ga \·erks:rn tl,e tcr i \·år ko rnrn1111. och df'I 
gii llf' r inte 111i11st äldre. 

Yrkande: Ko1111111111ala pt>11s ioniirsr:i de1 och ko1111111111ala f11nktio 11s11edsattas råfl KPFB hör 
u11de1·s1iillas pres idif't i fullmäktige. rn s talus som re miss i11s ta11s i iildrdrågor och r:°1deLs 
111öte11 ska protokollföras. 

\ ax l1o l111 -,,.-; maj '..!O:.!'i 

f.a t,1r i11a lhtlclo Zagacl o 11 



" Centerpartiet 
VAXHOLM 

Kommunstyrelsen 2025-05-30 

• 
NAMNDINITIATIV 

HYRESREDUCERING FOR 
SÖDERFJÄRDSSKOLANS MUSIKHUS 

Inför hösten 2024 har Söderfjärdskolan varit tvungna att säga upp sin musiksal, 
Musikhuset, på skolgården. Orsaken är att den inte ryms i budget. Istället kommer 
antagl igen musiken flytta högst upp i huset till en lektionssal som blir ledig på grund av 
i hopslagningar av klasser. Lokalen är mindre och ej anpassad för musikens ljudnivåer 
eller akustik. Dessutom har ett mindre rum bakom musiksalen (i Musikhuset) använts 
som en extra rum för de elever som behöver vara själva eller i minde grupper en stund. 
Detta extrastöd försvinner också. 

Detta musikhus som står på skolgården, kommer med sannolikhet inte att kunna hyras 
ut till en annan part, vi lket innebär att den kommer att stå tom och utan alternativintäkt. 

Nuvarande politiska styre har meddelat att de arbetar ti llsammans med förvaltningen 
med en revidering och omformning av internhyresmodellen sedan de startade för snart 
1.5 år sedan. Söderfjärdskolan har många korridorer och trappor som ink luderas i 
beräkningen för hyran till kommunen. En rund siffra från en kontakt på skolan är att 
Vaxö skola ska ha fått 5% ökning av hyran och Söderfjärd skolan 30%. 

Det är inte rimligt att byta till en annan sal för musiken och anpassa denna för en 
kostnad, samtidigt som ingen alternativ intäkt finns. 

Det är ett blocköverskridande möte planerat för att diskutera hur vi definierar en bra 
skola i Vaxholm, hur vill vi att det ska vara för elever och lärare i skolan. Tills skolstruktur 
och internhyresmodellen har setts över tycker vi i Centerpartiet att Söderfjärdsskolan 
ska få hyra musikhuset kostnadsfritt . 

Yrkande 
Kommunstyrelsen ger Nämnden för Teknik , Fritid och Kultur i uppdrag att 

1. erbjuda Söderfjärdsko lan att hyra musikhuset kostnadsfritt, ett läsår i taget 
från höstterminen 2024. 

2. om en hyresgäst ti ll loka len hittas ti ll kommande läsår ska nämnden 
rapportera ärendet ti ll Kommunstyrelsen för nytt beslut. 
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